
Datum : 23.11.2011

Poštovani,
ovim dopisom želim da Vas informišem kako se Vaše odluke “poštuju”.

Vi ste obećali 14.11.2011 u Pančevu na sastanku sa radnicima RNP da će svi 
direktori Direkcija Bloka prerade doći u Novi Sad t.j. u bivšu RNS i da će radnicima 
koje nisu mapirali dati obrazloženje za to.

Dobio sam informaciju od Biljane Pešić ( u više navrata, zadnji put 18.11. 
u 11,30)  “da će se sastanak sa radnicima Bloka prerade u Novom Sadu održati 
18.11. (petak) u 13,30 do  14,30 časova u restoranu na I kapiji.

Obavestili smo sve radnike usmeno a i preko našeg Sindikalnog sajta i pozvali ih na 
sastanak verujući da će direktori direkcija koji SVI sede u Pančevu doći i shodno 
Vašem obećanju radnicima pružiti odgovore na pitanja.

U međuvremenu tačnije 18.11. neposredno pre početka sastanka neko je SMISLIO 
da pravi dva sastanka  jedan od 13,30 i drugi od14,30. ali o tome nije obavesti i 
mene, verovatno smatrajući da Predsednik Sindikata ne mora baš sve da zna.

Prvi sastanak je počeo sa zakašnjenjem a njemu su ispred Poslovodstva 
prisustvovali

1. Miodrag Bogojević  - zamenik ID 
2. Aurel Bogdan – direktor direkcije Proizvodnja
3. Davidović  Miloš – dirktor Direkcije za organizacoina pitanja
4. Živković Dejan – direktor Proizvodnje u Novom Sadu
5. Tomčanji Ivan – direktor RNS

Prisutno je bilo oko 100 radnika iz svih delova RNS uglavnom NE MAPIRANI radnici 
(u RNS ima 79 ne mapiranih radnika kako nezvanično saznajem).

Miloš Davidović je prisutnim radnicima,( od kojih većina neće više raditi u Bloku 
prerade), prezentirao Optimizaciju Bloka prerade koju je Sindikat RNS dostavio svim 
radnicima 10 dana ranije.
Po završetku prezentacije izjavljuje 
“da Organizacija i sistematizacija Bloka prerade još nije usvojena “ a na moje 
pitanje kako su onda mogli mapirati i ne mapirati radnike odgovara da je to rađeno 
po nekoj ranijoj verziji ?(Sindikat RNS nije nikada dobio ni jednu verziju 
Organoizacije i sistematizacije)

Aurel Bogdan direktor Proizvodnje je pokušao, (ali sam ja intervenisao) da 
dezinformiše prisutne radnike da i Sidikat učestvuje u izradi Organizacije i 
sistematizacije Bloka prerade.

SINDIKALNA ORGANIZACIJA 
NIS - RAFINERIJA NAFTE NOVI SAD

21000 Novi Sad, Put Šajkaškog odreda broj 4 
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Sindikat u izradi Organizacije i sistematizacije Bloka prerade NIJE učestvovao niti je
do danas upoznat kako ona izgleda

Radnicima je saopšteno da oni NEĆE davati pojedinačna obrazloženja zašto neko 
od njih nije mapiran.

PITAM VAS ZAŠTO SU DOŠLI AKO NEĆE POŠTOVATI VAŠU ODLUKU ?

Sastanak je završen oko 15 časova..

I tu počinje FARSA.

Većina radnika je otišla među njima i ja, a u kancelariji saznajem “da su došli neki 
direktori iz NIS a.d. i da počinje “novi sastanak” na istu temu.”
Vraćam se i zatičem uglavnom iste radnike sa predhodnog sastanka, njih oko 20 i 
uglavnom NE MAPIRANE.

Miloš Davidović ponovo prezentira Optimizaciju ali sada pored njega i Milorada 
Bogojevića sede Dmitri Belašov, Despotović Radosav, Ramil Vakilev, Stamenković
Nataša i Vječeslav Rjadavoj

Po završetku prezentacije opet je rečeno radnicima:
“da neće odgovarati na pitanja zašto neko nije mapiran”

PITAM VAS ZAŠTO SU DOŠLI AKO NEĆE POŠTOVATI VAŠU ODLUKU ?

Ja sam veoma burno i emotivno reagovao na ovo najblaže rečeno 
NEPOŠTOVANJE RADNIKA RNS i pitao zašto i mene neko nije obavestio o 
održavanju drugog sastanka. 

Saznao sam da direktori koji su naknadno došli NISU znali da je neposredno pre 
njihovog dolaska održan već jedan sastanak. Oni su pozvani na sastanak u 14,30 
časova ?

Toliko o sastanku.             
Bilo je ružno i tužno !

Predsednik Sindikata RNS
Ilić Vladimir - Fiki

NAPOMENA: 

U Proizvodnji u Novom Sadu Direktor Dejan Živković i rukovodioci Energane i 
Manipulacije su dostavili Sindikatu RNS i radnicima Proizvodnje, Manipulacije i 
Enrgane spiskove nemapiranih  (46 radnika) i  svakom radniku koji je to želeo, uz 



moje prisustvo, vrlo profesionalno,  odgovorno i argumentovano objasnili zašto nije 
mapiran i nije bilo nikakvih ekcesnih protesta.

Ostali radnici u RNS ni dan danas nemaju nikavo obrazloženje što su 
nemapirani 
Nema ni zvaničnog spiska ko je ne mapiran (saznaje se po kuloarima RNS) 

Sindikat RNS nije dobio nikakve spiskove ne mapiranih u Direkcijama gde 
Direktori sede u Pančevu.


